
Cred în dialog și mă bazez întotdeauna pe profesioniști. Pornind de la ideea că politicienii nu sunt cei 

mai înțelepți, mai pricepuți și mai inspirați în toate câte există și doar ei pot găsi idei, soluții la 

probleme și cele mai potrivite rezolvări. Dezbaterea, consultarea serioasă cu specialiștii, dar și 

dialogul între politicieni, indiferent de partid, le consider obligatorii pentru adoptarea unor hotărâri 

juste și eficiente în consiliul local. Aradul are nevoie de dialog. 


